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Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesülete, 1204 Budapest, Köves u. 1. 

Elnökségi Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2023. március 23-án, 10.00 órakor Budapesten személyesen és videókonferencia formájában 
megtartott elnökségi ülésről. Az ülést Zoom alkalmazással, és személyes jelenléttel kombinálva tartottuk meg. 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti íven megjelölt személyek, 15 fő. Szavazati joggal 7 fő.   1. sz. melléklet 
 

Az Elnökség 7 fő igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással levezető elnöknek Béres Margitot, jegyzőkönyvvezetőnek 

Nagy Lindát egyhangúlag elfogadja.  

1/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat  

 
Béres Margit: Megállapítja, hogy az ülés határozatképes. Ismerteti a meghívóban lévő napirendi pontokat. 2. sz. 
melléklet. A jelenlévők elektronikusan előre megkapták az egyes napirendi pontokhoz tartozó anyagokat is. 
Köszönti a résztvevőket és hogy ilyen sokan részt tudnak venni. Szükség lenne személyes beszélgetésre. 
Felvázolja a jelen helyzetet. Senkinek sem könnyű most. Február elsejétől beindult a teljesítményfinanszírozás. 
Jogszabályi változások léptek be. Bizonytalanná teszi a mindennapjainkat. 
 
Az elnökség 7 fő igen szavazattal a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja.  
2/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat  

 
1. Az EAHM tagság fenntartása vagy szüneteltetése 2024. évtől.  

Béres Margit: Jelentős részben leadták a szavazatukat bár nem mindenki. Az EAHM tagsággal kapcsolatos 

szavazás eredménye 23 fő vezetőségi tagból: 10 fő kilépés mellett szavazott. Ebből szüneteltetést 3 fő, ha erre 

nincs mód, akkor a kilépést támogatja. 1 fő a bennmaradásra. 12 fő nem nyilatkozott. Ez nem jó arány és erre 

nem lehet építeni egy határozatot. Ezért újra körbeküldi a vezetőség tagjai között és nyomatékosan kéri, hogy 

adják le szavazatukat. Valószínű, hogy a szüneteltetés mellett döntünk de teljes szavazást kér. Személyesen fogja 

megszólítani a tagokat.  

Kiss Ilona: Javasolja, hogy konkrét határozati javaslatként küldje körbe a levelet névre szólóan. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Elnök Asszony személyes névre szóló megszólítású megkereséssel 
felkéri a vezetőség azon tagjait, akik még nem adták le szavazatukat, hogy tegyék meg az EAHM tagságra vonatkozóan. 
Határidő a visszaérkezésre a soron következő ülés előtti nap. 
3/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat  

 

2. Munkatervek elfogadása 

Bobál István: Javasolja az augusztusi és szeptemberi ülés összevonását. 

Béres Margit: Az augusztusi napirendeket tegyük a szeptemberihez hozzá. Erre korrigáljuk az Elnökség 

munkatervét. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a módosított Elnökségi munkatervet, a vele azonos Választmányi 

munkatervet, valamint a Felügyelő Bizottság és Etikai Bizottság munkatervét. Az Etikai Bizottsági jegyzőkönyvet egyhangúlag 

jóváhagyták.  

4/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat  

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a tagoknak személyes névre szóló fizetési felszólítás levelet kell 

küldeni a nyár folyamán. 

5/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat  

 

3. Döntéshozatal a 2023. évben tervezett konferenciák megrendezéséről 

Béres Margit: A májusi konferencia megrendezését és időpontját fixálnunk kell. Javasolja egy egynapos személyes 

konferenciát májusra a mérlegelfogadó közgyűlésre, kb 10.00 –től 13.00 ig tartandóan. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja az egy vagy fél napos megoldást a májusi Közgyűlés megtartására. 
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6/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat 

 

Béres Margit: Megnézi, hogy szabad-e az intézményében az étterem egy májusi napon, mert akkor Budapesti 

helyszínnel ott költséghatékonyabban meg tudjuk rendezni. Egyezteti az igazgató úrral. 100 főig befogadó a 

terem, online is be lehet csatlakozni előadóknak akár. Amennyiben foglalt a helyszín, akkor a K&M 

szervezésében lesz más helyszínen és erről emailben értesíti az elnök mindenkit. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a májusi Közgyűlés helyszíneként az OOI éttermét. 

7/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat 
 

4. 2023. májusi tavaszi mérleg elfogadó Közgyűlés megrendezésének időpontja, módja 

Béres Margit: Időpontja 2023. május 15-ei hetében. Megírja mikor üres a terem az OOI-ban, ehhez igazodik a 

dátum. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Elnök Asszony emailben visszajelez a májusi Közgyűlés időpontjával 

kapcsolatosan.  

8/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat 
 

5. 2023. október 18-20. MEN Balatonalmádi, szervezés kérdései 

Béres Margit: Az előfoglalást megtette a K&M. Az előadók és program szervezésével továbbra is Dr. Ari Lajost 

bíznánk meg. 

Molnár Attila: Javasolja külföldi előadók meghívását is, akik beszámolhatnak a gazdasági-műszaki dolgozók 

helyzetéről.  

Béres Margit: OKFŐ támogatottsággal segítjük a konferencia sikerességét a programok és színvonal 

szempontjából. 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a XXIX. MEN helyszíneként Balatonalmádit és időpontjaként 2023. 

október 18-20. 

9/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat 
 

Dr. Ari Lajos: Felvázolja a meghívandó előadókat és a program tervezetet. 

 

6. Honlapfejlesztés lehetőségeinek megvitatása 

Béres Margit: Milyen mélységben mehetünk bele ebbe? Egy új honlap készítése sok pénzbe kerülne. Vonzóbb 

lenne-e egy frissítés. 

Nagy István: Véleménye szerint minden honlap annyit ér amennyi tartalmat hordoz. Tehát ha marad ez a jelenlegi 

dizájn és elrendezés de feltöltjük tartalommal akkor nem kell új honlap és fölösleges is. 

Molnár Attila: A tartalom a lényeg. Javasolja, hogy ne csak ő és még két ember adjon tartalom információt. Ennél 

sokkal sűrűbbnek és sokkal informatívabbnak kell lennie a tartalomnak. Javasolja, hogy mindnekit kérjünk arra az 

elnök által, hogy adja a híreket, tartalmakat. Ezt tegye úgy, hogy miközben dolgozik és találkozik egy számára 

érdekes hírrel, eseménnyel, azt megküldi az ügyintézőnek feltöltésre.  

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy a honlapfejlesztésére informatikailag nincs szükség. A honlap belső 

tartalmának bővítésére, friss tartalmak feltöltésére van szükség az összes vezető tag által, úgy hogy miközben dolgozik és találkozik 

egy számára érdekes hírrel, eseménnyel, azt megküldi az ügyintézőnek feltöltésre. Az új hírek fentlétéről az ügyintéző kör emailt 

küldd a tagoknak. 

10/2023 (III. 23.) számú Elnökségi Határozat 
 

Nagy István: Javasolja mindig más intézményből bemutatni egy-egy dolgozót. Pl.laborvezető munkásságát, életét, 

mit csinál és mi óta. 

 

7. Egyebek 

Tasi Andrea: A létesítmény üzemeltetés KEF általi átvételéről szeretne beszélgetni és tájékoztatni. Hogyan vonjuk 

be a műszaki dolgozókat, ha kikerülnek a kórházak alól? 
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Béres Margit: Az eddig hallottakat tudja csak elmondani. Ezek nem hiteles információk. Nem mindent fognak 

átvenni. Meglévő létszám szükséges. Az őrzés-védés, mosatás kikerül, de az oxigén hálózat marad a kórháznál.  

Bobál István: Megjelent a kormányrendelet, onnan lehet tájékozódni.  

Tasi Andrea: Sajnos vannak átfedések, nem kiforrott, de mégis fix, hogy átveszik.  

Császár László: Terv szerint jövőre kerülnének bele, mint vidéki kórház. De már itt elkezdek aggódni az emberek, 

hogy mi lesz velük. Amik fel vannak sorolva tevékenységek, azok 5 helyszínen 5 féleképpen működik. Szóval 

nagy kérdés, hogy ezt hogyan fogják megoldani, adminisztratív hátteret is érintve. 

Imre Tímea: Lesz-e béremelés január elsejétől? Az OKFŐ-vel szükséges lenne egy beszélgetés kezdeményezése.  

Nagy István: Kérjük, hogy szervezzen ebben a témában az érintett gazdasági vezetőkkel egy tájékoztató 

megbeszélést vagy legalább EGVE szinten. 

Béres Margit: Ír ebben a témában a Jeneinek.  

Imre Tímea: Szakdolgozói Kamara információk szerint ez a béremelés 12%-os. 

Császár László: Számításai szerint ez kb bruttó 50 ezer Ft-os béremelés lehet. Inflációt követő bérrendezés, amire 

számíthatunk.  

Imre Tímea: Javasol még témákat, amit az OKFŐ-vel meg kell vitatni: adósságkezelés, útiköltség elszámolás, 

beragadt szabadságok.  

Béres Margit: Szeretné, hogy egyre többen legyünk a vezetőségi üléseken. Az OKFŐ-nek és Államtitkárságnak is ír 

levelet a felvetett témákban, kérdésekben a tájékoztatás reményében.  

A közgyűlést bezárja 12.30 órakor.  

 
k.m.f 

 
Levezető elnök:          Jegyzőkönyv vezető: 

 
 

  Béres Margit                               Nagy Linda 

 

Tanú:                                                                                          Tanú: 
 
neve:                                                                                           neve: 
lakóhelye:                                                                                    lakóhelye: 
személyi igazolvány száma:                                                         személyi igazolvány száma: 

 


